
Protokół Nr 30/2017 
z posiedzenia Komisji Strategii i Rozwoju Miasta Ra dy Miasta Ostrowca Św.  

z dnia 27 marca 2017 roku 
 
 

Obradom przewodniczył p. K. Stelmasik – Przewodniczący Komisji Strategii i Rozwoju Miasta.  
 
Obecni  – zgodnie z załączoną listą obecności. 
 
Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 13.00, zakończyło się o godz. 13.13. 
 

Lp. SPRAWA WNIOSEK / INFORMACJA  
WYNIK GŁOSOWANIA 

1.  
 
 
 
 
 

Opiniowanie 
projektów uchwał  

na najbli Ŝszą  
sesję RM: 

 
 
 

W wyniku głosowania członkowie Komisji Strategii jednogłośnie pozytywnie 
zaopiniowali n/w projekty uchwał w sprawie:  
1) przyj ęcia programu opieki nad zwierz ętami bezdomnymi oraz zapobiegania  

bezdomno ści zwierz ąt na terenie Gminy Ostrowiec Św. – Naczelnik Wydziału 
Infrastruktury Komunalnej poinformował, Ŝe na sesji zostanie zgłoszona 
autopoprawka w związku z błędnie wprowadzoną nazwą jednego z referatów 
Wydziału (w §4 w ust. 2 poprawna nazwa powinna brzmieć: „referat zieleni  
i ochrony środowiska”;   

2) dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjó w, prowadzonych przez 
Gmin ę Ostrowiec Świętokrzyski, do nowego ustroju szkolnego;  

3) bezprzetargowego wynaj ęcia gruntów na terenie Os. Stawki i Os. Ogrody,  
4) rozpatrzenia skargi na działalno ść Dyrektora Zakładu Usług Miejskich  

w Ostrowcu Świętokrzyskim 
 
W/w projekty uchwał w załączeniu do protokołu. 

2. Sprawy ró Ŝne. Członkowie Komisji Strategii pozytywnie zaopiniowali sprawozdanie z prac Komisji za 
2016r. oraz Plan Pracy Komisji Strategii na 2017r. (w załączeniu do protokołu).  
 
Ponadto p. Wł. Sajda zwrócił się z pytaniem do Naczelnika Wydziału Infrastruktury 
Komunalnej w sprawie postawienia nowej wiaty przystankowej przy ul. Traugutta, 
która została zniszczona przez pojazd MPK ponad rok temu. Zapytał takŜe  
o moŜliwość przeznaczenia odpowiednich środków finansowych z puli 100 tys. zł, 
zarezerwowanych w budŜecie na ten cel w 2017r., na nową wiatę.  
Pan K. Kowalski odpowiedział, Ŝe taka moŜliwość istnieje. Jednocześnie 
poinformował, Ŝe cała procedura związana z wypłatą ubezpieczenia w związku  
z powyŜszą sprawą, środki finansowe zostały przekazane do Gminy w połowie 
grudnia ub. roku. Kwota ta została równieŜ uwzględniona w budŜecie, by moŜna było 
ją wykorzystać na w/w cel.   
Pan J. Wrona dodał, Ŝe przy Alei Jana Pawła II została posadowiona nowa wiata 
przystankowa, w związku z czym poprzednią, która nie była jeszcze zniszczona  
i w dobrym stanie technicznym, będzie moŜna wykorzystać w innym miejscu bez 
dodatkowych kosztów.  
Naczelnik K. Kowalski poinformował, Ŝe kwota 100 tys. zł została przeznaczona na 
nowe wiaty przystankowe, natomiast te z tzw. odzysku zostaną wówczas 
wykorzystane w miejscach, gdzie będzie to niezbędne.  
 

 
Ze względu na wyczerpanie się porządku dnia posiedzenie zakończono.  
 
           Protokołowała:                   Przewod niczył:  

 
A. Dzioba         Przewodniczący Komisji Strategii 

Wydział Organizacyjno – Prawny                 i Rozwoju Miasta  
          Kamil Stelmasik  
           
 


